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Mødereferat 

Møde: Bestyrelsesmøde 
Tidspunkt: 23. november 2022 kl. 19-21 
Sted: Hos Carsten 
 
Deltagere: 

 
Jan Schott, Jørgen Poulsen, Carsten Schou Nielsen, Kasper Lund, Merete Juhler 
(Referent) 

  
Afbud: Jakob Petersen 
  

Dagsorden 

1. Opfølgning fra sidste møde  
2. Status på ”udbud” af gartneraftale 
3. Legepladser 
4. Popler 
5. Sø Engelundsvej 
6. Henvendelse vedr. sø v. Ellehammersvej 
7. Vejprojekt/tilkørsel 
8. Økonomi 
9. Diverse 

 
Referat 
 

Emne Beskrivelse Opgave-
ansvarlig 

Deadline 

Opfølgning fra 
sidste møde 

Vedligeholdelse af fortove 
Der er delt brev rundt til de grundejere, der skal gøre noget. Vi 
må se om det virker (deres postkasser var helt fyldte)  
 
Vi har fået svar fra kommunen vedr. rundt om søen fra 
kantsten mod vej. Det er kommunen der skal sørge for det.  
 
Kontingent 
Alle kontingenter er betalt. 
 
Regning fra Elbohallen tilbage fra generalforsamling 
Jørgen har rykket dem og vi vil ikke modtage nogen regning. 
 
Nøddehegn 
Det er blevet studset. 
 
Dobbeltregning fra One.com (Hjemmeside) 
Merete har ikke fået tjekket – det bliver gjort. 
 
Hjælp til oprydning (affald) 
Vi vurderer behov og ellers sætter vi iværk. 
 
Hastighed 
Jacob og Carsten følger op. 
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Status på 
”udbud” af 
gartneraftale 
 

Ikke sket noget endnu. Vi følger op på de tre vi tidligere har 
drøftet. 
Jan får styr på det inden januar/februar mødet. Kasper hjælper 
gerne 
 

Jan 
/Kasper 
 
 
 

 

Legepladser Arbejdsdage bliver ikke til noget. 
Kasper vil lave et forslag på de to store legepladser samt evt. 
nedlæggelse af gyngestativer på de små steder – alternativt skal 
vi udskifte med nye. 
Det koster mellem 100.000-125.000 pr. legeplads hvis vi skal 
etablere helt nye. Der kommer tillæg med underlag. 
 

 
Kasper 

 

Popler 
 

Rodfræsning blev drøftet. Vi undersøger pris ved Treldenæs 
Træservice. 
 

Carsten  

Sø 
Engelundsvej 

Der skal ryddes krat, udjævnes og oprensning af sø. Carsten 
undersøger – koordinerer med Kasper – om vi kan få et tilbud 
på hele området.  
 

Carsten 
/Kasper 

 

Henvendelse 
vedr. sø v. 
Ellehammersvej  

Er det en sø vi kan gøre noget ved. 
Undersøges. 
 

  

Vejprojekt/tilkørs
el 
 

Svar fra Vej & Park blev drøftet. Vi afventer informationsmøde i 
januar og poster på Facebook når dato er klar. 
 

  

Økonomi 
 

Økonomi blev drøftet.   

Diverse Mosegrise 
Vi hjælper ikke – det er noget som grundejer selv skal sørge 
for. 
 
Saltning fortov 
Kommunen salter kun på offentlige fortove. 
 
Næste møde 
Næste møde bliver den 28. februar kl. 18 på Krybily Kro 
Jan booker sted. 
 
Note til kommende generalforsamling 
Husk de forslag der er fremsendt tidligere (ex. Hjertestarter 
forslag) 
 
Erhvervs NemID 
Blev drøftet.Vi har mulighed for at få dette. 
 
Forsikringer 
Jan fremsender police og betingelser på de eksisterende 
forsikringer vi har. 
Carsten undersøger ved Topdanmark. 
Merete undersøger ved Nadja/Thomas (hjørnetNiels Bohrs Vej 
og Engelundsvej) 

 
 
 
 
 
 
 
Jan 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Carsten 
/Merete 

 

 


